
   
 

   
 

Zápis 

z 10. zasedání akademického senátu FTOP ze dne 25. 1. 2022 

Přítomni: doc. Ing. Michael Pohořelý, Ph.D., Ing. Eliška Purkarová, Ph.D., Ing. Vojtěch Kouba, Ph.D., 

Ing. Jiří Kroužek, Ph.D., Ing. Zdeněk Varga, Ing. Veronika Váchová, Ing. Jaromír Valtr, 

Bc. Robert Kvaček, Bc. Blanka Pilátová 

Omluveni:  

Hosti: doc. Ing. Karel Ciahotný, CSc., Ing. Zdeněk Beňo, Ph.D., Ing. Hana Skálová, Petr Jermář 

Schválený program (7/0/0) 
1. Schválení hlasování per rollam 
2. Projednání studijního programu Omezování klimatických změn 
3. DOD a propagace fakulty 
4. Počet členů AS FTOP vzhledem k novému ústavu – diskuze 
5. Různé 

1. Schválení hlasování per rollam 
Senátoři schválili (7/0/0) zápis z hlasování per rollam ze 4. 12. 2021 o výroční zprávě o činnosti FTOP 

za rok 2020. 

2. Projednání studijního programu Omezování klimatických změn 
Doc. Ing. Karel Ciahotný, CSc. přednesl odpovědi na připomínky akademického senátu. Odůvodnil 

především nemožnost splnění některých připomínek AS. Předmět Alternativní zdroje energie nelze 

přesunout ze 3. ročníku kvůli prerekvizitám v 2. ročníku. Dále zmínil, že přesun povinně volitelných 

předmětů z 1. do 5. semestru bude zvážen a budou upraveny okruhy SZZ, aby odpovídaly obsahu 

předmětu Základy fyzikální chemie. Ing. Jaromír Valtr vyjádřil obavy, zda by nebylo lepší změnit spíše 

vyučovaný předmět (na Fyzikální chemii I), neboť je to záležitost SZZ. 

3. DOD a propagace fakulty 
Ing. Veronika Váchová a Ing. Jaromír Valtr sdělili senátu, že dny otevřených dveří (DOD) VŠCHT jsou 

silně nekoncepční a v rámci potřeby přilákat více studentů by se měl jejich koncept vylepšit. K tomu by 

měl dopomoci vznik fakultních koordinátorů DOD. 

Senát se shodl, že připraví návrh na podporu fakultních koordinátorů a celkové celoškolní koncepce 

DOD. 

Ing. Veronika Váchová senátu oznámila, že fakultě přišla nabídka na propagaci FTOP 

východoevropským studentům. Senát vidí výhody jejich náboru především do doktorských studijních 

programů, ale je připraven dále projednat konkrétnější návrh. 

4. Počet členů AS FTOP vzhledem k novému ústavu – diskuze 
Prof. Ing. Vladimír Kočí, Ph.D., MBA požádal senát o projednání zvýšení počtu akademických 

pracovníků v senátu, aby došlo k zastoupení nového ústavu 241. 

Senát tato žádost překvapila, jelikož je v rozporu s vyjádřením prof. Ing. Vladimíra Kočího, Ph.D., MBA 

během debat se senátem před hlasováním o vzniku nového ústavu.  

Akademický senát bude nucen v nejbližší době měnit volební řád. Shoduje se, že navýšení počtu 

akademických pracovníků v AS FTOP je na další diskuzi. 



   
 

   
 

5. Různé 
Byl prodiskutován záměr vytvoření nového studijního programu Udržitelnost a oběhové 

hospodářství / Sustainability and circular economy. Záměr bude schvalován na příštím zasedání. 

Bc. Robert Kvaček přednesl senátu novinky od studentské skupiny zabývající se vyhodnocováním 

studentských anket v SIS. Zároveň prosí vedoucí ústavů o apelování na vyučující, aby na ankety 

odpovídali. 

 

 

 

 

 

Zapsal          Za správnost 

Ing. Jaromír Valtr        Ing. Zdeněk Varga 


